

| | |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL OIL SHALE Date: 28-04-2025 01:46:14 PM Subject: Election of the Chairman and Vice President of the</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية للصخر الزيتي التاريخ: 28-04-2025 01:46:14 PM الموضوع: انتخاب رئيس ونائب رئيس</p> |
| <p>Election of the Chairman and Vice President of the Board of Directors ABDALLAH OBAID FALAH ALSHAWABKEH// Chairman Saba Basim Saba Salti/ Vice Chairman SABA BASIM SABA SALT/ Vice Chairman</p> | <p>قرر مجلس إدارة الشركة الوطنية للصخر الزيتي المساهمة العامة المحدودة في اجتماعه رقم (2025/2) المنعقد بتاريخ 2025/04/28، انتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائب للرئيس من التالية أسماؤهم: - المهندس عبدالله عبيد فلاح الشوابكة/ رئيس مجلس الإدارة - المهندس سابا باسم سابا سلطي/ نائب رئيس مجلس الإدارة</p> |
| <p>28-04-2025</p> | <p>28-04-2025</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Aida Ali Alkhateeb</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Aida Ali Alkhateeb</p> |